
Referat fra møte mellom kontrollutvalg og styret i BOMBK  20.02.2023 

Det ble gått gjennom om disse sakene: 

1. BOMBK sin side utad: 

Alle ting som BOMBK gjør bør ligge på hjemmesiden og ikke på et ukjent antall Facebook sider.  

Regnskap og styrereferater skal ligge offentlig slik at alle medlemmer kan se og finne disse til enhver 
tid , og at det er mulig for medlemmene å følge fremdrift på saker som styret jobber med. 

2. Kontrollutvalget har utført følgende:  

Kurs som er opprettet av Idrettsforbundet er gjennomført av kontrollutvalget. Etter dette kurset har 
styret fått oversendt saker. 

3. Styremedlem som sluttet midt i perioden: 

Det er i frivillig arbeid lagt opp til at man må kunne vente i minst 48t på svar fra styrets medlemmer. 
En må huske på at dette er frivillig arbeid som kommer etter jobb og familie.  

4. Diskutert informasjons flyt i klubben: 

Alle er enig om at vi må bli bedre og forsøke å få frem klubben til nye medlemmer og for 
eksisterende medlemmer. 

Det er anbefalt og diskutert at styrets medlemmer ikke trenger å ta alt arbeid som hjemmeside, 
medlemsregister, og regnskap, men at man kan engasjere betrodde medlemmer til disse oppgavene. 

5. Regnskap for 2022 

Regnskapet ble nevnt etter at det ble oversendt 19.02.23 til kontrollutvalget. Kontrollutvalget har 
ikke foreløpig kommentarer til regnskapet. 

6. Kontrollutvalget leverer en innstilling til årsmeldingen for klubben som skal gås gjennom 
på årsmøtet og som skal være med oppdatert innkalling til årsmøtet som avholdes 
19.03.23. 

For kontrollutvalget i BOMBK  

Erlend Haugom og Sveinung Nå. 

Tilstede på møtet fra styret: 

 Peter Stein 
 Anna Søgnesand 
 Conrad Rye-Holmboe 
 Vegard Mikkelsen 
 Tom Havre 
 Stig Reitan 

 


